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ΘΕΜΑ: ΕΡΩΤΗΣΗ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ ΠΑΣΟΚ- ΚΙΝΑΛ 

         Κε Δήμαρχε 

Για τα ερωτήματα που τίθενται με τη σχετική ερώτηση, προς τις Υπουργούς: Πολιτισμού και Αθλητισμού κα 

Στυλιανή Μενδώνη, Εσωτερικών κα Νίκη Κεραμέως και Τουρισμού κα Όλγα Κεφαλογιάννη, των 

ερωτώντων βουλευτών κου Γ.Μουλκιώτη, κας Ε.Λιακούλη, κας Ν,Γρηγοράκου και κας Κ.Σπυριδάκη της 

Κοινοβουλευτικής ομάδας ΠΑΣΟΚ- ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ με θέμα: «Απαιτείται ουσιαστική αναβάθμιση του 

αρχαιολογικού χώρου Σιφών Αλυκής Βοιωτίας» και για ότι αφορά τον Δήμο σας γνωρίζω τα παρακάτω: 

Ο λοφοειδής σχηματισμός Αλυκής στον οποίο βρίσκεται και το Αρχαιολογικό μνημείο της Ακρόπολης των 

Σιφών αποτελείται κυρίως αλλά όχι μόνο από ασβεστολιθικούς όγκους έντονα ρηγματωμένους με πολύ 

έντονα ανηφορικές κλίσεις και συνεπώς επικίνδυνα αποκόλλησης και πτώσης. Άλλωστε η περιοχή 

βαρύνεται με καταγεγραμμένη σεισμικότητα που επιτείνει τον κίνδυνο αποκόλλησης και πτώσης των 

ρηγματωμένων βραχωδών σχηματισμών του λόφου.   

Στην Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου πέραν των πτώσεων μικρών βραχωδών τμημάτων που οι κάτοικοι της 

περιοχής μαρτυρούν ότι διαχρονικά συνέβαιναν, είναι γνωστή τα τελευταία πενήντα (50) χρόνια μόνο η 

αποκόλληση και κατακρήμνιση μεγάλου όγκου βραχωδών σχηματισμών στο τέλος Ιανουαρίου του έτους 

2019 που κρίνεται ως ιδιαίτερα επικίνδυνη για τη δημόσια ασφάλεια. Ο μεγαλύτερος όγκος των 

διάσπαρτων αυτών τμημάτων ευρίσκεται στον δρόμο που χωροθετείται στο βόρειο πρανές του λόφου, ο 

οποίος έκτοτε έχει κλείσει, δρόμος τον οποίο η Αρχαιολογική Υπηρεσία ανέκαθεν θεωρούσε παρανόμως 

διανοιγμένο ως ευρισκόμενου εντός αρχαιολογικής ζώνης απολύτου προστασίας, σας κάνουμε δε γνωστό 

όπως άλλωστε και εσείς γνωρίζετε, ότι ο δρόμος αυτός δεν διανοίχτηκε από τις υπηρεσίες του Δήμου αλλά 

αυθαιρέτως από τους οικοπεδούχους για την εξυπηρέτηση της κυκλοφορίας της περιοχής. 

Στην περιοχή που περιβάλλει τον λόφο των Σιφών κυρίως από τη βόρεια, ανατολική, δυτική και 

νοτιοδυτική πλευρά του υφίστανται από ετών αυθαίρετες κατοικίες  για τις περισσότερες από τις οποίες η 

πολεοδομική υπηρεσία του Δήμου μετά από καταγγελίες και της Αρχαιολογικής Υπηρεσίας έχει προβεί 

στη διαδικασία των αυθαιρέτων και επιπλέον για δέκα (10) από αυτές που κρίθηκε από την υπηρεσία μας 

ότι είναι επικίνδυνες σε πιθανή νέα πτώση βράχων, έχουν ειδοποιηθεί να μη διαμένουν σε αυτές. 

Όσον αφορά την προστασία των αρχαιολογικών ευρημάτων από τον ενδεχόμενο κίνδυνο νέας 

αποκόλλησης βράχων, αυτό έχει απαντηθεί εμπεριστατωμένα, όπως διαπιστώνουμε από το κείμενο της 

παρούσας ερώτησης, σε προγενέστερη σχετική ερώτηση, με την υπ’ αρ.254901/20.6.2023 απάντηση της 

Υπουργού Πολιτισμού και Αθλητισμού που αναφέρεται σε εκπονηθείσα γεωτεχνική και γεωλογική μελέτη 

στερέωσης βραχωδών πρανών για την οποία την αποκλειστική ευθύνη υλοποίησης και λήψης των μέτρων 

έχει το αρμόδιο Υπουργείο Πολιτισμού και Αθλητισμού. 

Ο Δήμος και όσον αφορά τις δικές του αρμοδιότητες έχει εκπονήσει μετά από έκθεση υπηρεσιών Τεχνικού 

Συμβούλου, η οποία παρελήφθη με την υπ’ αρ.91/2023 Απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου 

Θηβαίων, άλλη μελέτη για τα μέτρα σταθεροποίησης βραχωδών πρανών στην Ακρόπολη των Σιφών,               

          

 



  

         
προϋπολογισμού 1.438.939,62€ αποσκοπούσα στη λήψη μέτρων για την ευστάθεια του βραχώδους 
πρανούς έναντι καταπτώσεως βράχων που μπορεί να θέσουν σε κίνδυνο τον οικισμό και τον δρόμο που 
βρίσκεται περιμετρικά του λόφου της Ακρόπολης των Σιφών. Ο Δήμος είναι σε αναζήτηση πόρων για την 
υλοποίηση με κατασκευή έργου των μέτρων που προέκυψαν από την εν λόγω μελέτη η οποία όπως 
αναφέρθηκε αφορά την ασφάλεια του οικισμού και του δρόμου που περιβάλλουν το λόφο και είναι 
απολύτως διακριτή ως προς το αντικείμενό της, από την άλλη μελέτη του ΥΠΠΟΑ που αφορά την 
ασφάλεια των αρχαιολογικών μνημείων που βρίσκονται στο λόφο αυτό.   
      Κάτι άλλο κε Δήμαρχε δεν έχουμε να προσθέσουμε για τα θέματα που τίθενται με την ως άνω σχετική 
ερώτηση προς τις κες Υπουργούς που σε αυτήν μνημονεύονται.  
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